



TECHNICAL DATA SHEET

BODPUR-70

ALCOHOL GEL HAND SANITIZER

DESCRIPTION

It is formulated for use in industries, food plants, restaurants, bars, hotels, hospitals, lodging houses, daycares, schools, shopping centers and other public places.

BODPUR-70 is a gel hand sanitizer with aloes. This product contains ethanol 70% as active ingredient. It helps to reduce germs on skin that may cause disease. Its emollient agents moisturize and protect skin from chapping.

DIRECTIONS FOR USE

Apply as needed. Rub into hands and allow to dry. Use as part of your daily cleansing routine. **WARNINGS:** For external use only. Avoid contact with eyes. If it occurs, flush eyes with water. Stop use and consult a health care practitioner if irritation develops. Flammable. Keep away from flame and sources of heat. Keep out of reach of children.

INGREDIENTS

Active ingredient: Ethanol 70%

Non medicinal ingredient: Carbomer, purified water, glycerin, perfume, propylene glycol, triethanolamine, aloes barbadensis.

SPECIFICATIONS

- Appearance : Gel
 - Color : Colorless
 - Odor : Alcohol
 - Concentrated pH / 1% : Not applicable
 - Density 25 °C (kg/L) : 0.8 - 0.9
 - Active material (%) : 70

REGULATIONS

- WHMIS : 
 - TDG : UN1170,
 ETHYL ALCOHOL SOLUTION
 Class 3, PG III
 - NPN : 80098520

AVAILABLE SIZES

- 6*800 ml code # 320268
 - 12*500 ml code # 320215
 - 4*1L code # 320241
 - 12*1L code # 320212
 - 4*4L code # 320244
 - 20 L code # 320220

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

WARNING: Flammable liquid and vapour. Causes eyes irritation. **If in eyes:** Rinse immediately and cautiously with water for 10 minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing, keeping eyelids open. If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

In case of fire: Use chemical powder or anti-alcohol foam for extinction.

For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the product for more details.

Novembre 10th, 2020

AN EFFECTIVE PARTNER IN YOUR SUCCESS



FICHE TECHNIQUE

BODPUR-70

ASSAINISSEUR EN GEL POUR LES MAINS À BASE D'ALCOOL

DESCRIPTION

Il est formulé pour les industries, industries alimentaires, restaurants, bars, hôtels, hôpitaux, centres d'hébergement, garderies, écoles, centre commerciaux et autres endroits publics.

BODPUR-70 est un assainisseur pour les mains en gel avec aloès. Ce produit contient de l'éthanol à 70% comme ingrédient actif. Il aide à réduire les germes sur la peau qui pourraient causer des maladies. Grâce à ses agents émoullissants, il hydrate et protège la peau contre les gerçures.

MODE D'EMPLOI

Appliquer un jet de pompe au besoin. Bien faire pénétrer dans les mains en frottant les mains l'une contre l'autre et laisser sécher. Utiliser dans le cadre de la routine du nettoyage quotidien. Précautions et mises en garde : Usage externe seulement. Éviter tout contact avec les yeux. Le cas échéant, rincer abondamment les yeux avec de l'eau. Si une irritation apparaît, cesser d'utiliser le produit et consulter un praticien de soins de santé. Inflammable. Tenir loin de la flamme nue et des sources de chaleur. Garder hors de la portée des enfants.

INGRÉDIENTS

Ingrédient actif: Éthanol 70%

Ingrédient non médicinaux: Carbomer, eau purifiée, glycérine, parfum, propylène glycol, triéthanolamine, aloes barbadensis.

SPÉCIFICATIONS

RÈGLEMENTATIONS

FORMATS DISPONIBLES

- Apparence	: Gel	- SIMDUT :		- 6*800 ml code # 320268
- Couleur	: Incolore	- TMD	: UN1170,	- 12*500 ml code # 320215
- Odeur	: Alcool		ÉTHANOL EN SOLUTION	- 4*1L code # 320241
- pH concentré / 1%	: Sans objet		Classe 3, GE III	- 12*1L code # 320212
- Densité à 25 °C (kg/L)	: 0.8 - 0.9	- NPN	: 80098520	- 4*4L code # 320244
- Matière active (%)	: 70			- 20 L code # 320220

DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

ATTENTION. Liquide et vapeurs inflammables. Provoque une irritation des yeux. **En cas de contact avec les yeux:** Rincer immédiatement avec précaution à l'eau pendant 10 minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et que cela est facile à faire. Continuer à rincer, en gardant les paupières ouvertes. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin.

En cas d'incendie: Utiliser une poudre chimique ou une mousse anti-alcool pour l'extinction.

Pour plus d'informations, consulter la fiche de données de sécurité.

NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de l'utilisation de ce produit. L'utilisateur reconnaît les risques reliés à l'usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l'étiquette du produit pour plus de détails.

10 novembre 2020

PARTENAIRE EFFICACE DE VOTRE RÉUSSITE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC., 3300, rue Star, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, (450) 443-5556, info@chimiquesbod, www.groupebod.ca